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Abstract (en)
The appts. (1) for producing flat rolled products (2, 7) consists of a multi-stand rolling section (3), an exit roller conveyor (4) with cooling units (9) and
a coiling machine (5). The coiling machine is preceded by a compact rolling section (7) made up of one or several rolling stands for rolling thin strips
(7). Also claimed is a method for operating such an installation comprising continuous, joint operation of the two rolling sections (3, 6) in such a way
that parts of a hot strip (2) are located simultaneously in both sections.

Abstract (de)
Eine Produktionsanlage (1) zur Erzeugung warmgewalzter Flachprodukte (2, 7) bestehend aus einer mehrgerüstigen Walzstraße (3), einem
Auslaufrollgang (4) mit Einrichtungen (9) zur Kühlung des Warmbandes und mit nachgeordneten Wickelmaschinen (5) zum Aufwickeln des Bandes
(2) wird für das ferritische Walzen von Warmband in der Weise ausgestaltet, daß in Walzrichtung (14) gesehen hinter den Wickelmaschinen (5) eine
kompakte Umformstufe (6) in Form eines ein- oder mehrgerüstigen Walzwerkes für das Walzen dünner Bänder (7) angeordnet ist. <IMAGE>
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